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Protokół Nr XI/19 

 z XI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

 w dniu 23 września 2019 r. 

  

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy ul. 

Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 

2019 roku, informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica za pierwsze półrocze 2019 roku oraz informacja o przebiegu planu 

finansowego instytucji kultury - Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za pierwsze 

półrocze 2019 roku. 

7. Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych 

oraz o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2019 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata  

2019-2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2019-2034.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 

rok.  

11. Interpelacje, zapytania radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

O godzinie 14:00 otworzył XI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Poinformował, że zgodnie  

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r.  

poz. 506 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.   

Oznajmił, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Pan Przewodniczący poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji.  

Następnie powitał radnych i gości. Poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy  

13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.   

Radni nieobecni: Czesław Malak, Aleksander Tadych.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa, 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Centrum Administracyjno-

Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, p.o. Dyrektora Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy Paweł Berndt, Radca Prawny Katarzyna Paczyńska, sołtysi oraz przedstawiciel 

mediów lokalnych.      

 

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu.  
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Ad. 2 Porządek obrad  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji. Zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że będziemy pracowali 

zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Powiedział, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji. Otworzył dyskusję  

w tym temacie. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. Postawił wniosek o przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, bez odczytania. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z X sesji w dniu 30 sierpnia 2019 r., bez odczytania.  

  

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie drogą elektroniczną. Zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Oznajmiła, że w ramach środków sołeckich na 2019 rok zaplanowano pieniądze na 

wykonanie projektu na chodnik w Ratajach. Dodała: „Tu jest informacja, że nie ma żadnych 

pieniążków zabezpieczonych w budżecie na wykonanie projektu”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Powiedział: „To jest zadanie, które było wprowadzone do budżetu. (...) Mamy też rezerwę. 

Także w tym roku dokumentacja na pewno będzie zlecona”. 

Poinformował, że w sprawozdaniu wkradł się błąd. Oznajmił, że wydatki na zadanie pn. 

„Budowa ścieżki spacerowo-rekreacyjnej wzdłuż rzeki Łobżonka w obrębie amfiteatru - 

chodnik na grobli” wynoszą 22 538,96 zł. Koszt zadania pn. „Zagospodarowanie przestrzeni 

publicznej wzdłuż rzeki Łobżonka - etap IV (ścieżka, zatoczka i ławka, obrzeża i chodnik)” to 

63 117,95 zł. 

Następnie Pan Burmistrz poruszył kwestię dożynek powiatowo-gminnych. Stwierdził: „Fajnie 

się zaprezentowaliśmy jako gmina”. Podziękował Dyrektorowi Gminnego Centrum Kultury, 

sołtysom, radnym oraz „wszystkim osobom indywidualnym, które” zaangażowały się  

w organizację dożynek. Powiedział: „Myślę, że zrobiliśmy dobrze wrażenie. Te dożynki. 

Właściwie nie było osób, które by mówiły, że były jakieś fatalne. Błędy zawsze się zdarzają. 

Na pewno musimy zmienić godzinę na dużo wcześniejszą i tą mszę robić najpóźniej  

o godzinie dwunastej”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował również, że uczestniczy w zebraniach wiejskich 

dotyczących funduszu sołeckiego. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że celem projektu „Ja w internecie” jest przeszkolenie 250 osób powyżej 25 roku 

życia, w siedmiu modułach tematycznych. Poinformował: „Dwieście pięćdziesiąt osób 

odbędzie szkolenie do końca września. Efektem tego będzie pozyskanie przez Gminę 

dwudziestu komputerów, które zostaną przekazane naszym szkołom”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz poruszył również kwestię konkursu „OSEWyzwanie” 

dotyczącego mobilnych pracowni internetowych. Oznajmił, że przystąpiły do niego wszystkie 

cztery szkoły. Powiedział, że konkurs został już rozstrzygnięty. Poinformował, że „przyznano 

ponad 700 pracowni dla gmin, z tego pięć w Powiecie Pilskim, a z tych pięciu w Pilskim 

cztery dla Gminy Łobżenica”. Zastępca Burmistrza oznajmił, że szkoły otrzymają mobilną 

pracownię z szesnastoma nowymi komputerami, dla każdej placówki. Dodał, że „własnych 
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środków nie musimy na te działania wydawać”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że w projekcie „Ja w internecie” były panele kierowane do różnych grup 

odbiorców. Stwierdził: „Rozumiem, że dzisiaj to zostało ograniczone tylko do naboru poprzez 

szkoły”. Poprosił również o dodatkową informację na temat szkoleń w ramach tego projektu. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że ogłoszenie o naborze zostało przygotowane wiosną 2019 r. Pomimo podjętych 

działań, aby nabór był skuteczny, zainteresowanie projektem nie było duże. Sytuacja zmieniła 

się, kiedy do udziału w projekcie zaproszono jednostki oświatowe, rodziców uczniów, 

pracowników Urzędu Miejskiego, Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 

spółki komunalnej.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że udało się zebrać 25 grup szkoleniowych. 

Oznajmił, że szkolenia będą trwały do końca września. Poinformował, że prowadzą je trzy 

osoby posiadające odpowiedni certyfikat. Dodał, że zajęcia odbywają się w Urzędzie 

Miejskim oraz w szkołach. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, dlaczego przy zadaniu polegającym na obróbce drzwi i okien w Dębnie „pierwotnie 

była umowa na 3 300 zł, a w tej chwili jest 6 300 zł podpisana”. Dodał: „Może to jest jakiś 

błąd maszynowy, ale tu jest znaczna zwyżka kosztów, jakie mają z tego tytułu być 

poniesione”. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał, która droga w Dębnie ma zostać przebudowana. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że droga do kościoła. W nawiązaniu do pytania radnego Ryszarda Biniaka Pan 

Burmistrz powiedział, że w przerwie obrad uzyska informację na temat przyczyny większej 

wartości zadania w Dębnie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję dotyczącą sprawozdania Burmistrza Łobżenicy 

z działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 5 do protokołu).  

  

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że wraz z Panem Burmistrzem uczestniczył w spotkaniu z okazji 10-lecia Koła 

Rodziców Dzieci Niepełnosprawnych. Wyraził uznanie dla działań rodziców. Zapytał, czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze 

półrocze 2019 roku, informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 2019 roku oraz informacja o przebiegu planu 

finansowego instytucji kultury - Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za pierwsze 

półrocze 2019 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się z materiałami 

przedłożonymi radnym. Zostały one dobrze przygotowane przez Panią Skarbnik.  

Oznajmił, że realizacja dochodów w pierwszym półrocze 2019 r. kształtowała się na poziomie 

49,48%. Wielkość dochodów od uchwalenia budżetu do końca czerwca wzrosła o około  

4 mln zł. Powiedział, że dochody bieżące w pierwszym półroczu zostały zrealizowane  

w 55,59%, a dochody majątkowe w 7,94%. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że źródła 

dochodów bieżących to subwencje, dotacje oraz dochody własne. Oznajmił: „Jeżeli chodzi  

o poszczególne źródła w dochodach własnych, występują pewne różnice”.  

Powiedział: „Nieco słabiej” jest z realizacją „dochodów majątkowych, ale to jest wynik takiej 

sytuacji, że niektóre dotacje, które są zaplanowane, szczególnie te dotacje do programów, 

będą w późniejszym okresie czasu wpływać, w drugim półroczu. Natomiast dochody ze 

sprzedaży majątku Gminy. Tutaj jest pewne opóźnienie. (...) Trudno jest ocenić na ile te 

dochody wpłyną w tej wysokości planowanej czy też uda się sprzedać przewidziane składniki 

majątku”. 

Następnie radny Edward Starszak poinformował, że tegoroczny budżet został zaplanowany  

z deficytem w wysokości 3 mln 300 tys. zł (po zmianach). Budżet Gminy w pierwszym 

półroczu 2019 r. został zrealizowany z nadwyżką 1 mln 885 tys. zł. Stwierdził: „Świadczy to 

o tym, że tutaj bardzo ostrożnie gospodarujemy środkami. Oczywiście trzeba powiedzieć, że 

(...) jest też trudno interpretować tą nadwyżkę w tym momencie z tego względu, że poziom 

realizacji zadań, wydatki w niektórych obszarach są obniżone. Średnio wydatki mamy 

zrealizowane w 42%”. Wydatki bieżące w pierwszym półroczu zostały wykonane w 50%.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak oznajmił, że w mniejszym stopniu zrealizowano 

wydatki majątkowe. Nie oznacza to, że w inwestycjach są opóźnienia. Informacja przekazana 

radnym przedstawia wydatki majątkowe na koniec czerwca. Komisja Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego dokonała analizy tych wydatków według stanu na dzień 10 września 2019 r.  

Stwierdził: „Bardzo wcześnie zostały rozpoczęte procedury przygotowania, uruchomienia 

procesu inwestycyjnego i dzisiaj można powiedzieć, że te najważniejsze zadania inwestycyjne 

albo już są zrealizowane albo ich realizacja jest znacznie zaawansowana”. Poinformował, że 

ma na myśli oczyszczalnię ścieków, drogę w Kościerzynie Małym. Oznajmił, że niedawno 

miało miejsce otwarcie inwestycji polegającej na zagospodarowaniu przestrzeni nad rzeką. 

Poważnie zaawansowane są prace związane z przebudową świetlic wiejskich w Luchowie  

i Kunowie. Realizowane są zadania drogowe, np. na ul. Targowej. Wykonane zostaną dwie 

inwestycje z dofinansowaniem z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych: w miejscowościach 

Piesno i Trzeboń. Pozostałe zadania mają różny stopień zaawansowania.  

W dalszej części wypowiedzi Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że Gmina ma około 20 mln zł zadłużenia. Powiedział: „Kwota bezwzględnie 

wydaje się wysoka i ona mała nie jest. Natomiast ważne jest to, czy my jesteśmy w stanie 

spłacać, czy nie ma zagrożenia płynności finansowej Gminy. Tutaj trzeba jednoznacznie 

stwierdzić, że wszelkie parametry finansowe, przy tym poziomie realizacji dochodów, 
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wskazują na to, że nie ma żadnych zagrożeń, które powodowałyby zakłócenia  

w finansowaniu niezbędnych potrzeb Gminy, w tym również spłaty kredytów”. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak oznajmił: „Komisja stwierdziła, że budżet jest 

realizowany na tym etapie prawidłowo”. Poinformował o regulacji płac w oświacie. 

Powiedział: „Jest zmiana subwencji. Są też i własne działania, które w koniecznym zakresie 

powinny zabezpieczyć te potrzeby”. Dodał, że komisja pozytywnie ocenia realizację budżetu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził: „Działania, które były podjęte w ubiegłym roku przez Gminę w zakresie 

przygotowania poszczególnych zadań, to, że mogliśmy rozpocząć przetargi, (...) zacząć 

działać już wczesną wiosną, przyczyniło się do tego, że mamy taki stan realizacji zadań, a nie 

inny”.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za pierwsze półrocze 2019 

roku, informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica za 

pierwsze półrocze 2019 roku oraz informacja o przebiegu planu finansowego instytucji 

kultury - Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za pierwsze półrocze 2019 roku stanowią 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2019 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. 

 

Informacja Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał i interpelacji radnych oraz  

o wydanych zarządzeniach w pierwszym półroczu 2019 roku stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata  

2019-2025 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu ww. uchwały. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył kwestię problemów z podłączeniem do sieci kanalizacji nowo budowanych domów 

na Osiedlu Leśnym. Przypomniał, że temat ten był poruszany na komisji. Stwierdził: 

„Uważam, że na przyszłość należy przy projektowaniu takich inwestycji jaką jest kanalizacja, 

zwrócić większą uwagę na rozwój tego zadania, na rozszerzenie”. Poinformował, że  

w jednym przypadku odległość od posesji do kanalizacji wynosi tylko 30 m. Powiedział: 

„Być może, że są takie rozwiązania techniczne, że można się do tej podciśnieniowej instalacji 

podłączyć. Praktycznie szczerze rzecz biorąc takiej odpowiedzi myśmy dokładnie nie 

otrzymali. Czy można czy nie można ? Prawdopodobnie można”. 

Radny Ryszard Biniak zwrócił uwagę na to, że na Osiedlu Leśnym prawdopodobnie będą 

powstawały kolejne domy. Powiedział, że problemy z podłączeniem do kanalizacji mogą 

odstraszyć potencjalnych mieszkańców. Kontynuował: „Uważam, że należy poczynić 

wszystko, aby mogli ci ludzie z tych instalacji skorzystać. Bo proponowanie im (...) szamb 

czy przydomowych oczyszczalni to jest moim zdaniem troszeczkę nie fair”. Stwierdził, że za 

trzy, cztery lata może dojść do rozbudowy kanalizacji. Dodał: Mieszkańcy „wydadzą po 

sześć, siedem czy dziesięć tysięcy złotych po to, że za jakiś czas będą mogli się przyłączyć”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził: „Dobrze by było zwrócić uwagę na przyszłość, bo takie sugestie (...) są na 

miejscu”. Oznajmił, że mamy zapewnione miejsca, w których mogą budować się nasi 

mieszkańcy. Powiedział: „Skoro już ktoś się zdecydował tam akurat budować” na Osiedlu 

Leśnym „to my jesteśmy po to, żeby pomóc rozwiązać ten problem i na pewno będziemy 

dążyć do tego”. 

Następnie powitał przybyłego na sesję Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Kazimierza 

Wasiaka. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że uczestniczył w spotkaniu z prezesem spółki komunalnej oraz 

mieszkańcami. Stwierdził: „Nie możemy odpowiadać za to, że nie przewidziano dla tych 

kilku działek możliwości włączenia się”. 

Oznajmił: „Odpowiedź na dzisiaj dla tych mieszkańców jest taka, że do końca października 

spółka nasza zrobi rozeznanie co do możliwości technologicznych i kosztowych przyłączenia 

do istniejącej kanalizacji. Z tych wstępnych, pierwszych wyliczeń, które spółka zrobiła we 

własnym zakresie i osobiście zrobiłem rozpoznanie w Gminie Mieścisko, która podobną 

kanalizację podciśnieniową realizowała w tym czasie, że są to rozwiązania bardzo drogie  

i które nie załatwiają możliwości podłączenia się kolejnych mieszkańców”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz powiedział, że mieszkańcy, którzy przystępują do inwestycji 

budowlanych, powinni opierać się na wypisie z miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, który określa możliwości korzystania z wykonanych mediów. Należy 

również poczynić uzgodnienia przed uzyskaniem pozwolenia na budowę. Kontynuował: 

„Myślę, że ci mieszkańcy mieli informację dwojaką, że można będzie się wpiąć do istniejącej 

sieci kanalizacyjnej, a do czasu wpięcia korzystać ze zbiornika bezodpływowego, czyli  

z szamba”.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że „jeżeli nie uzgodnimy do końca 

października, że jest to opłacalne w sensie, że nie ma jakiś horrendalnych kosztów, no to 

myślę, że pozostanie propozycja naszej spółki” polegająca na budowie kolektora w kierunku 

Spółdzielni Usług Rolniczych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata 2019-2025. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XI/96/19 w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata 2019-2025, która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2019-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił propozycje zmian w WPF (załącznik nr 10 do protokołu). Poinformował, że 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego rekomenduje Radzie podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2019-2034. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie podjęcia ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XI/97/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na 

lata 2019-2034, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

W czasie głosowania nieobecny był radny Mariusz Wiśniewski. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2019 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak  

Omówił propozycje zmian w budżecie Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. Oznajmił, że Komisja Budżetu uznaje zmiany za uzasadnione, opiniuje je 

pozytywnie oraz rekomenduje Radzie podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XI/98/19 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2019 rok, która 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 11 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły: 

- interpelacja Pana Radnego Ryszarda Biniaka, 

- dwa wnioski Pana Radnego Adama Tadycha, 

- wniosek Pana Radnego Marka Czerczaka. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. 

 

Ad. 12 Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat uruchomienia gabinetów stomatologicznych  

w gminnych szkołach. 

Zapytał: „Jak przebiega realizacja rozpoznania chętnych do korzystania ze żłobka i jak 

przebiegają prace związane z tym projektem ?”  

Radny Ryszard Biniak zwrócił się również z prośbą do Pana Burmistrza o podanie „jakie 

zgłoszono zapotrzebowanie na remonty dróg, nakładek i chodników wspólnie ze Starostwem 

Pilskim na rok 2020”. Zwrócił uwagę na zły stan chodnika i jezdni na ul. Raczkowskiego (na 
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odcinku od ul. Kasztanowej do Górki Klasztornej). Dodał: „Będę miał później wniosek do 

Komisji Komunalnej, żebyśmy się temu problemowi przyjrzeli”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Wnioskował o równiarkę na drogi gminne dojazdowe do pól.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, o które drogi chodzi. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poinformował, że  o drogę od boiska w stronę lasu oraz o drogę w kierunku sadu Pana ……*, 

przebiegającą obok gospodarstwa Pana …      ……      *. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał, czy Powiat dokona wycinki zakrzaczeń przy drogach. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Jeżeli chodzi o nakładki, drogi, współpracę z Powiatem. Tak jak ustaliliśmy 

Pan Starosta wystąpił z pismem w zeszłym tygodniu, żebyśmy podali nasze propozycje, nasze 

priorytety. Takie pismo zostało sporządzone, wysłane, (…) gdzie mamy wyszczególnione 

wszystkie oczywiście nasze potrzeby w zakresie dróg powiatowych, inwestycji, chodników  

i nakładek, ale również bieżącego utrzymania”.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że priorytetem jest dokończenie ul. Złotowskiej. Oznajmił, 

że drugi punkt to ul. Raczkowskiego, następnie chodniki i nakładki zgłoszone przez radnych  

i sołtysów. Dodał, że radni otrzymają w dniu dzisiejszym kopię pisma wysłanego do Pana 

Starosty. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Do samej minimalnej profilaktyki, czyli np. fluoryzacji, nie potrzeba (…) 

specjalnych wymogów, żeby ta profilaktyka z udziałem pielęgniarki szkolnej była 

realizowana”. Oznajmił, że profilaktykę czysto stomatologiczną, gdzie jest potrzebny gabinet, 

mogą prowadzić stomatolodzy, który mają zawartą umowę z NFZ. 
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Powiedział: „Wystąpimy do NFZ” o informację „jakie gabinety mają umowę na profilaktykę 

stomatologiczną i równolegle wystąpimy do istniejących gabinetów, czy mają w ramach 

swojej umowy profilaktykę stomatologiczną”. Dodał: „Te działania muszą być powiązane  

z kontraktem z NFZ. Takiej informacji nie mamy na dzisiaj”. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że zgodnie z wnioskiem Komisji 

Oświaty została przygotowana ankieta na temat utworzenia żłobka. Powiedział, że przesłano 

ją w formie papierowej do dyrektorów szkół. Została również opracowana ankieta 

interaktywna dostępna na stronie internetowej Urzędu Miejskiego oraz szkół. Oznajmił, że 

czekamy na wynik ankiety.  

Pan Wiceburmistrz poinformował o możliwości uzyskania dofinansowania na utworzenie 

żłobka w ramach programu „Maluch+” oraz w ramach WRPO. Dodał: „W najbliższą środę  

o godzinie czternastej będziemy mieli spotkanie w naszym urzędzie z podmiotem, który 

korzysta i realizuje zadania z dofinansowania z Regionalnego Programu Operacyjnego  

i będziemy znali więcej szczegółów”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Nawiązał do kwestii pisma wysłanego do Starosty Pilskiego z propozycjami inwestycji na 

drogach powiatowych. Powiedział: „Panie Burmistrzu. To co Pan tu przygotował to akurat 

my jako Łobżenica do Powiatu jak najbardziej ten koncert życzeń, tak bym go nazwał, 

uzasadniony. Tylko co do kolejności (...) to na pewno będą radni jeszcze dyskutowali, 

decydowali, bo ja wśród radnych już wcześniej miałem sygnały, że jednak mają inny punkt 

widzenia, inna kolejność”. Dodał: „Chciałbym zaapelować, żebyśmy dzisiaj nie dyskutowali, 

a do tematu wrócimy. To jest wstęp do dyskusji na przyszłość”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o propozycji, aby w najbliższą 

środę o godzinie dwunastej radni udali się do stanicy myśliwskiej w Chlebnie oraz do 

Fanianowa. Powiedział, że radni zostaną powiadomieni o ostatecznych ustaleniach. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa 

Przekazała radnym informację o utrzymaniu dróg powiatowych na terenie gminy Łobżenica 

w roku 2019. Poinformowała o następujących działaniach: 

a) Wykonanie remontów cząstkowych nawierzchni dróg powiatowych na powierzchni  

5 215 m2 na łączną wartość 311 tys. zł. 

b) Utrzymanie zieleni w pasie drogowym dróg powiatowych - 44,8 tys. zł: 

- koszenie poboczy 21 tys. zł, 
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- utrzymanie zieleni 23 tys. zł. 

c) Wykonanie oznakowania poziomego na powierzchni 1 185 m2 na wartość 14,5 tys. zł. 

d) Wykonanie usług drogowych na wartość 40 tys. zł: 

- wykonanie dodatkowych elementów bezpieczeństwa ruchu drogowego na 

skrzyżowaniu dróg powiatowych w Łobżenicy 5 tys. zł, 

- obniżenie krawężników wraz z nawierzchnią chodników na przejściach dla pieszych 

8 tys. zł, 

- nasadzenie krzewów tawuły japońskiej 250 szt. przy ul. Złotowskiej 2 tys. zł, 

- remont przepustu w miejscowości Piesno 24,6 tys. zł. 

Radna Zdzisława Bosak-Kawa oznajmiła, że łączna wartość wykonanych prac to 411 733 zł - 

są to zadania zlecone przez Powiatowy Zarząd Dróg zewnętrznym wykonawcom. 

Powiedziała, że ponadto grupa remontowa wykonała następujące prace: 

- przejście na ul. Złotowskiej, 

- ustawianie oznakowania pionowego, 

- koszenie traw, 

- usuwanie awarii korpusu drogowego, 

- naprawy ubytków nawierzchni masą na zimno. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że kontaktował się z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg. Oznajmił: 

„Roboty te, m. in. usunięcie tych zakrzaczeń, wycinka zakrzaczeń” w Chlebnie „plus wycinka 

ponad trzydziestu drzew została zlecona firmie, z którą jest podpisana umowa, która wygrała 

przetarg. Niestety firma ta najpierw obiecała, że będzie to zrobione w miesiącu sierpniu. 

Teraz, że do końca września. A jak pytałem ostatnio. Mówię wrzesień się już kończy, no to 

kiedy. No to na pewno w październiku”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, o jaką firmę chodzi. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że jest to firma Pana …   …*. Powiedział: „Niestety moce przerobowe tej firmy 

w tej chwili są takie jakie są”. Dodał: „Te wszystkie roboty mają być zrobione w miesiącu 

październiku. Będziemy to nadzorować. Zobaczymy kiedy ta firma przystąpi i z jakim 

skutkiem”. 
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Ad. 13 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:12 zakończył obrady XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 

 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2019 r. poz. 1429) oraz art. 24 ust. 1 

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej  

- 4.5.2016 L 119/1. 

 


